
Algemene vergadering

Verslag

Vergadering van 21 november 2021

Aanwezig: Axel, Babet, Bram, Caro, Eva, Joep, Kevin, Lars, Sabrine, Siebrig, Sofie, Tom, Ward

Waarnemer: Linus, Nathan V. (tot 00:18), Anna (tot 00:18), Ruben (tot 00:36), Ewout (tot 00:36)

Verontschuldigd: Zander, Ruben Vanlaer, Bram S., Bo, Jason, Jelle, Robbe v.L.

Afwezig:

De vergadering wordt geopend om 23:25.

Goedkeuring Agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring Verslagen

Het laatste verslag is nog niet beschikbaar en kan nog niet worde goedgekeurd.

Mededelingen

Er zijn geen mededelingen.

Goedkeuring herbegroting

Algemene werking

Momenteel is er €1/persoon voor het eerste en €2/persoon voor tweede semester inbegroot voor de jaaractivi-
teiten. Vorig jaar was dit blijkbaar €2 en €3. De bedragen worden nu van €200 en €100 aangepast naar €300
en €200. Als richtlijn: Wina subsidieert max €3 per persoon per activiteit en max 6 activiteiten per jaar.

Er is een tabje gangmateriaal gemaakt.

De kringensteun bedraagt €358,71, we zijn niet zeker dus het wordt terug op €400 gezet.

Bar

Er is maar van 1 bar een factuur ontvangen, voor de komen alle verwachte tabs op de exploitatie van de teldocu-
menten.
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Bar heeft nog wat aanpassingen gedaan met de nieuwe maatregelen. Bij de sportbar hebben ze €30 extra inbe-
groot voor inkleding en prijzen, dit was de vorige keer vergeten.

Op de laatste barren zijn er in totaal 9 vaten meer verkocht dan er was inbegroot. Nu is alles op 1 vat (we komen
van 2) gezet door de nieuwe maatregelen, als we meer zouden verkopen zouden we beter uitkomen. Er wordt
gevraagd om het aantal vaten op 1,5 te zetten, met sinterklaas wordt er een gratis vat gegeven. Als we merken
dat er geen volk zou afkomen naar de bar dan kunnen we dit eraf gooien.

Aan het tweede semester is niets aangepast.

Er waren wat problemen met de promopot en stopselgeld, dit is nu samengevoegd en er is €250 meer in gestoken
(vooral voor stopseldgeld).

BR

Netwerkingsavond viel €45,80 duurder uit dan verwacht.

Beheer

Niets aangepast.

Cantus

Beheer heeft nog niet alle facturen ontvangen. Er is een duocantus afgelast.

De cantussen doen het slecht, er wordt veel verlies gemaakt. 2 keer een verlies van (€90), dit komt waarschijnlijk
omdat er meer gedronken worden. (De vaten zijn altijd net leeg en tegen het einde worden er geen nieuwe vaten
aangesloten.) De uitgaven per cantus worden van €130 naar €150 aangepast.

communicatie

Niets aangepast.

CuDi

Niets aangepast.

cultuur

Bij het pottenbakken is er €16 meer uitgegeven dan verwacht, er zijn ook nog subsidies aangevraagd.

cultuurreis

Niets aangepast.

EJW

De bbq heeft ongeveer €175,28 meer verlies gedraaid dan verwacht.

We kunnen aan de KULeuven subsidies aanvragen voor EJWiekent. Sofie zal een mail sturen en de uitgaven van
EJWiekent in bonnetjes doorsturen.
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GAK

Voor de inschrijfstand verwachten we nog wat geld van VTK (vat verkocht).

De inkomsten en uitgaven van de quiz staan er nog niet bij omdat er problemen waren met de kassa.

Voor de Game night was er €75 inbegroot, waarschijnlijk was dit voor de huur van de Alma. Het gaat nu door in
het Theokot dus dit wordt op €0 gezet.

Investeringen

Materiaal heeft veschillende investeringen gedaan. Nieuwe bolderkar voor €270. Er zijn voorstellen voor nieuwe
investeringen: hamers, gereedschap, veiligheidsgordel, boormachine, klapmeetlat, klimharnassen, warmtelamp,
verlengkabels, verdeelstekkers, haspels, meubelrollers.

Er wordt nu ingebroot: boormachine, veiligheidsharnas, verdeelstekker, verlengkabel, haspels, reparatie warmte-
lamp, meubelrollers.

• Boormachine: €100

• Veiligheidsharnas: €60

• Verlengkabel: €10

• Haspels: 2 van 50m (verplicht voor 24 urenloop) aankopen voor €60/stuk

• Reparatie warmtelamp: Niet zeker of die hersteld kan worden. Er wordt voor de reparatie €25 ingebroot.

• Meubelrollers: Er worden 2 meubelrollers van €15/stuk inbegroot.

Het is niet meer nodig om te investeren in een nieuwe muziekinstallatie voor de bar in tegenstelling tot wat besloten
was op een eerdere AV.

Lidgeld

Er zijn nu ook TAP-kaarten verkocht.

Materiaal

Er is drank toegevoegd, er is een drankvoorraad aangekocht voor als er plots op een activiteit meer drank nodig
is. Uitgaven voor drank bedragen €47,96. verwachte inkomsten hiervoor is €30.

Verhuur van materiaal wordt met €100 verhoogd. het stond eerst op €200 maar we zitten nu al op €135.

Onderwijs

Er missen nog bonnetjes van zij-instromers receptie. Er zijn nog geen bonnetjes voor uitgaven gegeven.

Onvoorziene kost

Er is €20 uitgegeven voor de waarborg van een nieuwe sleutel van de living.
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Presesduo

Er wordt meer geld inbegroot voor het ereledendiner omdat er veel ereleden zijn, het bedrag is nu €600 i.p.v.
€350.
De presesduokwartiertjes worden op €40 gezet i.p.v. €20 omdat er veel presidiumleden zijn.

Schachtenmeester

Er gaan nog paar van de Deliriums overgekocht worden, dat zijn er 10 die voor €1,5 verkocht worden. We krijgen
hier nog €15 voor.

Sport

De eetstand op de 24 urenloop heeft winst i.p.v. verlies grdraaid. Van de loopstand zijn er nog maar heel weinig
facturen ontvangen.

Webteam

Niets aangepast.

Werkgroepen

Socio krijgt €30 om drankje te geven aan alle vrijwilligers die komen. Dit wordt verhoogd naar €50.

Er is nu nog €3700 over.

• Er wordt €500 extra in kerstdiner gestoken.

• Er wordt een extra veiligheidsharnas aangekocht.

• Er worden 5 musketons aangekocht. Dit komt neer op €75.

• Er is bij vorige begrotingen geld weggehaald van bar wanneer we geld te kort kwamen, er wordt gevraagd of
zij nog meer geld zouden willen.

• Er wordt meer geld gestoken in de BR workshops, omdat het nog niet zeker is of er een tweede workshop
gaat zijn wordt er eentje verhoogd van €30 naar €60. De andere blijft staan op €30.

• De activiteiten van mentaal welzijn staan er nog niet tussen. In het tweede semester is eer een blind date,
deze wordt op €30 inbegroot.

• Het ereledendiner wordt nu op €750 gezet.

• Er wordt €150 inbegroot voor een nieuwe materiaalkast.

• Er wordt €70 inbegroot om nieuwe kassa’s te kopen.

• Er kan nog extra geld gestoken worden in lenteconcert, dit wordt verhoogd van €1150 naar €1500.

• Er wordt €30 inbegroot voor archiefdozen.

• De traktatie cultuurreis mag wat hoger, gaat van €100 naar €175. Lissabon is duurder dan Praag, dus
zullen de traktaties ook hoger uitvallen.

Er is nog €2726.43 over. Er wordt gediscussieerd of we dit geld nog willen uitgeven aan andere activiteiten
ofdat we misschien niet beter geld kunnen sparen. Het kan nuttig zijn om nu meer geld in onvoorziene kost
te steken, dan kunnen we tegen de volgende herbegroting kijken of er nog grote investeringen zijn.
Er wordt voorgesteld om activiteiten van Scientica te sponsoren vanuit Wina. We geven al kringensteun, we
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weten niet hoe Scientica en de andere kringen dit vinden.

Er is nog €2156,53 over, dit wordt in onvoorziene kost gestoken.

Varia

• Joep: We hebben altijd afwasshiften in het Geel huis of op de gang. Heeft LOKO niet een apparaat om die
bekers te wassen? Babet: Ja, voor de herbruikbare bekers. Maar we hebben zelf ook ook borstels. Joep:
Kunnen we dan niet eens dat apparaat gebruiken? Babet: Ja, maar dat kost wel geld, je moet daar dan
ook blijven wachten terwijl die gewassen worden.

• Siebrig: Kunnen we eens zien of het mogelijk is om een wastafel te installeren in de living? Babet: We
huren die ruimte van de KUL, we mogen daar niet zo maar iets aanpassen. Maar ik kan het eens navragen.

• Tom: VTK heeft een kaartlezer om hun gang binnen te komen, die hebben dus ook al iets verbouwd aan
hun gang.

• Babet: Ik wil een puntje aanhalen. Ik vind het jammer dat de exploitatie zo laat gekomen is. De herbegroting
moest zaterdag binnen zijn maar de exploitatie kwam pas zaterdag. Dus ik zou willen vragen aan beheer of
dat volgende keer misschien een week op voorhand kan gebeuren. Siebrig: Het was het plan om het eerder
te doen, maar dat is niet meer gelukt. Volgende keer zal het zeker op tijd zijn.

Actiepuntjes

Actiepunt uit te voeren door tegen
Investeringen doen Materiaal z.s.m.
Archiefdozen aankopen Archief z.s.m.

Rondvraag

• Siebrig: Mijn knie is kapot en ben naar de kinesist geweest en nu heb ik dingen aan mijn knie waardoor
ik lijk op een topsporter. Die moeten er vandaag af en dus dan ben ik na vandaag geen topsporter meer.
Sofie: Moet je ook oefeningen doen? Siebrig: Normaal wel, maar ik ben die een hele week vergeten te
doen.

• Bram: Dit weekend had ik een feest van de fanfare, ik was nuchter gebleven want was met de auto. Om
2:15 was ik thuis en dacht om even te gaan zitten en dan naar boven te gaan, ik ben dan in slaap gevallen
in de zetel en werd wakker om 6:30. Toen dacht ik dat ik net zo goed kon blijven liggen want lag toch wel
goed eigenlijk. Mijn zus kwam dan ’s ochtends beneden, helemaal in de war. Ze deed de deur van mijn
kamer open en ik zat daar niet maar de auto stond wel buiten. Ik ben uiteindelijk blijven liggen tot 11:15
om dan te herinneren dat ik vergadering had om 11uur. Het was een bewogen en niet bewogen ochtend.

• Tom: Sorry om 200 mails te sturen naar beheer en presesduo.

• Joep: We zijn zaterdag naar de zwanenzang geweest, Ward kon er niet bij zijn, maar we hebben wel
gedronken op hatsieflatsieknatsiewajow.

• Kevin: Een gek idee, misschien werkt het niet, maar beheerraad bestaat voor verenigingen die Wina-
richtingen doen. Zou Scientica daar geen geld van kunnen vragen? Babet: Nee enkel studenten informatica,
wiskunde of fysica. Kevin: Als Wina ineens een extra richting krijgt, krijgen we dan geen geld meer of moet
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Beheerraad zich aanpassen? Babet: Dat weet ik eigenlijk niet, ik zal het eens navragen op de volgende
Beheerraad.

• Ward: Ten eerste, woensdagavond was ik een taak van Stat Inf maken, had niets gemaakt het hele jaar
en moest er toen ineens een taak van maken. Ten tweede, vroeger waren er vaak ludieke emails, om dit
terug te brengen ben ik vanaf nu bereikbaar via hatsieknatsieflatsiewajow@wina.be, boemkleir@wina.be en
snoepieblafknoes@wina.be.

• Babet: Het was zaterdag zwanenzang en ik was toen nog steeds een beetje ziek en ik was nog aan het
hoesten. I.p.v. streepjes te zetten voor het bier heb ik streepjes gezet voor het aantal keer dat ik stierf van
het hoesten, ik ben aan de 20 geraakt. Erna zijn we gaan feesten in de Blokhut, het was veel te duur. Een
tip, geen random drankjes drinken die op tafel staan. Bij mij is het goed afgelopen maar achteraf gezien
was het niet zo slim.

• Sofie: Danku Siebrig om mij te herinneren dat ik naar de kinesist moet gaan.

• Eva: Zaterdag was het dus cantus en Zander was schachtenmeester. Ik vind het jammer dat hij niet meer
cantussen schachtenmeester kan zijn want de manier waarop hij ’Schachten de bladzijde’ riep was heel leuk.

• Axel: Ik doe een warme oproep om niet zomaar mijn kot binnen te stormen. Het is nu nog maar 2 keer
gebeurd maar dat is 2 keer te veel. De eerste keer was Karel die het kot van Bo zocht en willekeurige deuren
open deed. De tweede keer was het Ward die dacht dat het zijn deur was.

• Lars: Het was een heel bewogen week. Vloeistof en Stat Inf zijn kak. Toen werd ik gebeld dat ik niet naar
huis kon gaan want mijn pa was positief. Maar ik moest thuis zijn voor een concert. Ik heb dan geregeld
dat ik bij mijn vriendin kon blijven slapen maar uiteindelijk ging het concert dan niet door omdat er daar
ook mensen positief waren.

• Linus: Ik ben schacht bij Plutonica en wij betalen geen lidgeld. We moeten opdrachtjes doen en mensen
geven ons dan geld daarvoor, dat geld gaat dan naar Plutonica. Misschien kan Wina een maandloon
inbegroten voor een schacht om het archief te ordenen.

De vergadering wordt gesloten om 1:19.

Sabrine Chentouf (secretaresse)
secretaresse@wina.be
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